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KÖRKÉP 

Műjégpálya, 
önismereti tréning 
H Ó D M E Z Ő V Á S Á R H E L Y . Meg-
kezdték a Kossuth téri műjég-
pálya építését, jelenleg az 
alapjaként szolgáló 30-40 
köbméter homokot hordják 
fel, és a területet szigetelő fó-
liával borítják. A 13x26 méte-
res pálya a tervek szerint de-
cember 4-étől használható, az 
időjárás függvényében egé-
szen február végéig. 
- Önismereti, csapatépítési tré-
ning kezdődött a Hód-Mezői Tini-
világ Alapítvány szervezésében 
az általános iskolák 7-8. osztá-
lyos diákjainak. A gyerekek a 
Cseresnyés-kollégiumban hall-
hatnak előadásokat a dohányzás-
ról, az alkoholfogyasztásról, a 
drogról, a bűnmegelőzésről, a 
konfliktuskezelésről, az agresszió 
kezeléséről és a stresszoldásról. 

Támogatásra 
pályázhatnak 
RÖSZKE. Krízistámogatási se-
gélyre pályázhatnak, akik a 
gazdasági válság következté-
ben kerültek szorongatott 
helyzetbe. A pályázatban olyan 
családok vehetnek részt, akik-
nek a mindennapi megélhetése 
bizonytalanná vált. A pályáza-
tokat a Karitász-csoporton ke-
resztül lehet benyújtani. 

Buszpályaudvar 
Sándorfalván 
SÁNDORFALVA. Letette a 166 
millió forintból, több mint 132 
milliós európai uniós támoga-
tással épülő központi buszpá-
lyaudvar alapkövét tegnap Ka-
kas Béla polgármester Sándor-
falván. A Május 1. téren 2010 
márciusáig elkészülő akadály-
mentes épületben 30 fős fűt-
hető váróterem, jegy- és bér-
letpénztár, valamint érintőkép-
ernyős információs terminál 
kap helyet. Az épület előtt fe-
dett peron lesz, mellette ke-
rékpártárolót és személygép-
kocsi-parkolót alakítanak ki. 

Gyermektáncház, 
faültetés 
SZEGED. Köszöntőműsorral és 
gyermektáncházzal avatták fel 
az ovisok tegnap a Szél utcai 
Napsugár óvoda megújult épü-
letét. Az intézmény integráci-
ós, képességkibontakoztató, 
és óvodai fejlesztőprogramok-
ra pályázati támogatást nyert, 
a szegedi önkormányzat pedig 
az óvoda épületének felújítá-
sába segített be. 

- Elültették azt a 10 fát. amit a 
város jelentős cégei fogadtak 
örökbe - a jótékonysági akció-
val a Szegedi Újszülött Élet-
mentő Szolgálat Alapítványát 
támogatták. A felajánlásokból 
majdnem egymillió forint gyűlt 
össze. Az akciót a Virágpaletta 
és a Rádió Plusz szervezte, a 
kezdeményezéshez a Délma-
gyarország is csatlakozott. A 
kőrisfák elültetésében a közeli 
Makkosházi Általános Iskola 
tanulói segítettek a cégek kép-
viselőinek. Az örökbefogadók 
neve a fák előtti réztáblákon 
olvasható. A növények gondo-
zását a Környezetgazdálkodási 
Nonprofit Kft. vállalta. 

Bezártak 
a temetőbe 
egy családot 
S Z E G E D 
FOLYTATÁS AZ 1. OLDALRÓL 

A történet két szálon haladt 
tovább: a férj az alsóvárosi 
plébániával vette fel a kapcso-
latot, a feleséget a rendőrség 
a városőrséghez irányította. -
Nem volt jó érzés a sötét teme-
tőből kinézni a kivilágított ut-
cára - mondta Tünde, aki el-
sősorban azért aggódott, hogy 
kisfia és édesanyja ne essen 
pánikba. 

- A Belvárosi temetőhöz 
van kulcsunk, mert az önkor-
mányzati fenntartású. És van 
a reformátushoz is, mert meg-
kerestek bennünket, és kér-
ték, hogy időnként legyünk a 
segítségükre. Az Alsóvárosi 
temetőhöz azonban nincs -
mondta lapunknak Kovácsné 
Vadászi Erika, a városőrség 
vezetője, ők azt tanácsolták a 
családnak, hogy próbálják 
meg a kiskaput, az nyitva le-
het. 

- Egymásba karoltunk, és a 
zseblámpa fényénél elindul-
tunk. Közben hívtam egy ta-
xit, hogy majd visszavigyen 
az autónkhoz, mert szorított 
az idő. A diszpécsernek el-
mondtam, nem biztos, hogy 
odaérünk, mire jön a kocsi, 
mert most próbálunk kijutni a 
temetőből. Képzelem, mit 
gondolt rólam. 

Közben a másik szálon is 
dolgoztak a megoldásért: a 
plébánia a temető gondnokát 
próbálta elérni. 

A kiskapu zárva volt, de 
feltárult egy újabb lehetőség: Valóban, kiírták: 17-kor zárnak. FOTÓ: MISKOLCZL RÓBERT 

Tanulság 
Tünde szerint a plébánia és a 
városőrség is rendkívül kész-
séges, segítőkész volt. Mégis 
jó lenne, ha lenne egy forgó-
kapu, amin kijuthat a figyel-' 
metlen látogató zárás - ebben 
az esetben 17 óra - után. 

a temető szalámigyár felőli ol-
dalán egy combközépig érő 
betonkorlátot kellett átlépni, 
és a csatornán átjutni. Ekkor 
már a kisfiú elvesztette a tü-
relmét - nagyjából 20-25 perc 
telt el - , és sírva közölte: nem 
akar a temetőben aludni. 

Azt gondoltam, hogy ezen 
a kerítésen már ha megzöldü-

lünk is átmászunk - fogalma-
zott Tünde, akinek segítsége 
is akadt: a helyszínre érkező 
taxis. A sofőr könnyen együtt 
tudott érezni a családdal. Azt 
mesélte: egyszer ő is bennra-
gadt az Alsóvárosi temetőben. 
Az alsóvárosi plébánián nem 
akartak nyilatkozni, szerintük 
ez a téma nem újságba való. 

Szerelmes lett, és lemondott a makói 
ifjúsági alpolgármester, Varga Zoltán 

Szerelmes lett, és komoly kap-
csolatot szeretne kialakítani szí-
ve választottjával Varga Zoltán, 
így a szerdai makói testületi ülé-
sen lemondott az alpolgármes-
terségről. Mivel a hölgy nem ma-
kói, így városházi elfoglaltsága 
miatt a 25 éves politikus csak rö-
vid időt tudna vele tölteni, ezért 
döntött a lemondás mellett. 

M A K Ó 
KORMOS TAMÁS 

A szerdai makói testületi ülés 
végén Varga Zoltán alpolgár-
mester kért szót. A 25 éves po-
litikus röviden csak annyit kö-
zölt a jelenlévőkkel, hogy ma-
gánéleti okok miatt lemond az 
alpolgármesterségről. Képvi-
selői mandátumát viszont 
megtartja. Varga a makói 2-es 
választókerület szocialista 
képviselője. 

- Az idén hosszabb-rövi-
debb ideig több alkalommal is 
távol voltam Makótól. Ennek 
egyszerű oka van: megismer-
tem egy nem helybeli lányt, 
akibe szerelmes lettem -
mondta mosolyogva Varga 
Zoltán, aki három évvel ez-
előtti megválasztásakor még 

Varga Zoltán továbbra is képviselő marad, s részt vesz a testület mun-
kájában. FOTÓ: FRANK Y V E T T E 

mindössze 22 éves egyetemis-
ta volt. Megyénkben ő volt a 
legfiatalabb alpolgármester. 

Mivel minél több időt szeret-
ne kedvesével tölteni, ezért a 
napokban felkereste Búzás Pé-

ter polgármestert, hogy megbe-
szélje vele lemondását. Varga 
elárulta: tisztsége miatt rend-
szeresen részt kell vennie a hi-
vatal munkájában, számos érte-
kezleten, megbeszélésen, s 
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Elítélik a „provokációt" 
a Mars téri kereskedők 
SZEGED. Provokációnak tart-
ják a Mars téri kereskedők, 
hogy közülük valaki 200 mil-
lió forintot kért pavilonja le-
bontásáér t a várostól -
mondta Németh János pavi-
lontula jdonos a kereskedők 
tegnapi, Mars téren tartott 
sa j tó tá jékozta tóján. Lapunk 
november 4-i számában meg-
jelent, hogy az egyik tulajdo-

nos 200 millió forintot kért az 
önkormányzat tól a pavilon-
jáért. Az illető azt írta tegnap 
a szerkesztőségünkbe kül-
dött levelében, hogy ez csu-
pán fricska volt a városveze-
tésnek az évek óta tartó pe-
reskedés miatt. Ezt bizonyít-
nadó, a 200 milliós a jánla tot 
november 3-án vissza is von-
ta. Társai szerint azonban az 

a jánla t több volt mint frics-
ka: provokációnak nevezték, 
amit elítélnek, és továbbra is 
ésszerű megál lapodásra tö-
rekszenek az önkormányzat-
tal. Peren kívül megegyezné-
nek, ha méltányos összeget 
a j án lanának nekik. Cserébe, 
ahogy kifejtették, nem aka-
dályoznák pavilonjaik lebon-
tását . 

Nem lesz utód. Nem lesz 
utódja a lemondott Varga Zol-
tánnak - olvasható abban a 
közleményben, amelyet a ma-
kói önkormányzat adott ki. A 
törvény kötelezően települé-
senként egy alpolgármestert ír 
elő, s a Maros-parti városban 
ez meg is van, Marosvári Attila 
személyében. 

ezért nem tartja tisztességes-
nek, ha ezekről sokat hiányoz-
na. Ezért döntött így. 

- A polgármester ezt elfo-
gadta. Arról viszont nem esett 
szó, hogy ki lesz az utódom. Sőt 
még az sem hangzott el, hogy 
egyáltalán lesz-e helyettem va-
laki - folytatta Varga, aki 
2000-ben Makó diákpolgár-
mestere volt, később a Fiatal 
Baloldal makói, majd megyei 
vezetője. 

Hangsúlyozta: szó sincs ar-
ról, hogy politikai oka lenne 
lemondásának. Bár az alpol-
gármesteri posztról lemondott 
Varga Zoltán, nem szakad el 
teljesen a városházától, hi-
szen marad önkormányzati 
képviselő. 
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Takarítás 
43-AS ÚT. Nagylaktól Klárafal-
váig, a 43-as főút mentén sze-
métszedést szerveznek novem-
ber 7-én, szombaton (ha esik az 
eső, vasárnap). A munkára ön-
kéntesek jelentkezését várják. 
Láthatósági mellényt, védő-
kesztyűt és szemeteszsákot biz-
tosítanak, az összegyűjtött sze-
metet pedig a Magyar Közút 
Kht. járműve szállítja el. Az ak-
cióról bővebb információt kér-
ni, illetve jelentkezni a 
70/335-7535-ös mobilszámon le-
het 16 és 19 óra között. 

a, kofiM/t 

HÍREK 

Szociális kártyát 
vezetne be az MDF 
A M O N O K I H O Z H A S O N L Ó 
S Z O C I Á L I S K Á R T Y A B E V E Z E -
T É S É T J A V A S O L J A az MDF he-
lyi szervezete a városi köz-
gyűlésnek Vásárhelyen - je-
lentette be tegnapi sajtótájé-
koztatóján Mészáros Tamás, a 
párt vásárhelyi szervezetének 
elnöke. - A segélyt az állam 
az adófizetők pénzéből juttat-
ja a rászorulóknak, hogy biz-
tosítsa megélhetésüket, a 
gyermekeik felneveléséhez 
szükséges feltételeket. A se-
gélyek szociális kártyára uta-
lásával el lehet érni, hogy a 
rászorulók biztosan élelmisze-
rekre, tanszerekre, ruhákra és 
lakásfenntartásra költsék az 
adófizetők forintjait - hangsú-
lyozta. 

Szirbik leszavazta 
Farkas javaslatait 
A 451-ES ÚT ÉS TÖBB, S Z E N -
TES KÖRNYÉKI M E L L É K Ú T fel-
újítására, a 45-ös út egy szaka-
szának kétsávosítására, fedett 
uszoda és egy szegvári tanme-
dence építésére, vasútvo-
nal-rekonstrukcióra és kerék-
párút-fejlesztésre is kért pénzt 
módosító indítványaiban Far-
kas Sándor, de mind a 11 javas-
latát leszavazta a 2010-es bü-
dzsét tárgyaló balliberális 
többség a parlamentben. A fi-
deszes honatya erről tegnapi 
sajtótájékoztatóján beszélt 
Szentesen. Közölte: indítvá-
nyait Szirbik Imre sem támo-
gatta. Halmai László választó-
kerületi elnök több mint veszé-
lyesnek nevezte a jövő évi 
költségvetést. Hozzátette: 
2010-re 2,2 milliárdos hiánnyal 
kalkulál a megyei közgyűlés. 

Gépszemle 
H Ú S Z S P E C I Á L I S G É P J Á R M Ű 
VONULT FEL tegnap az M5-ös 
autópálya működtetéséért fe-
lelős AKA Zrt. hagyományos 
balástyai téli gépszemléjén. 
Bemutatták azt a három új, 
többfunkciós járművet is, 
amellyel idén bővült a gép-
park. A 156,5 kilométeres 
sztrádaszakasz fenntartását a 
24 órás diszpécserszolgálat-
tal működő újhartyáni és ba-
lástyai, valamint a kiskunfél-
egyházi üzemmérnökség látja 
el. 

Parlapfűmérleg 
É V E T É R T É K É L T „ A P A R L A G -
F Ű M E N T E S D É L - A L F Ö L D I R É -
GIÓÉRT" koordinációs bizott-
ság. 22 önkormányzat parlag-
fűmentesítési projektjét támo-
gatták 500-500 ezer forinttal. 
8 helyszínen szemlét tartot-
tak, szórólappal, plakáttal se-
gítették az önkormányzatokat. 
A munkaügyi központtól 124 
millió forint támogatás jutott 
közmunkára a régióban, ebből 
1253 embert foglalkoztatott 
Csongrád megye közvetlenül 
parlagfűirtásra. Megyénkben 
3 9 4 eljárás indult fertőzött te-

rület miatt, 19 helyen rendel-
tek e l kényszerkaszálást , és 

összesen több mint 2 millió 
forint értékben büntettek. 

W f M Á KÖZLEKEDÉSI 
I B I Z T O S Í T Ó 
I I E G Y E S Ü L E T 
A l a p í t v a : t i t t 
A NONPROFIT BIZTOSÍTÓ 

SZÁMOLJON ÉS VÁLTSON 
AZ IDÉN IS VELÜNK! 
KÖBE biztosítások 

2010-ben is. 
Képviseleti iroda: 

Makó, Hunyadi u. 6/B 
Mobil: 707408-2605 


